
KIWANIS VEENDAM verslag vergadering 13-9-2023              

Inloop:     19.45 uur 

Aanvang: 20.00 uur  

Locatie: Bij Java 

Bestuur: Ina Burema voorzitter, Gert Jan Holland secretaris (afwezig), Gerard vd Scheer 

penningmeester (afwezig) 

Aanwezig: Luppo Diepenbroek, Edwin van Calkar (iets te laat), Janine Mengerink, Erwin Koster, Karin 

Lodewijks, Allex Slagter, Henk Spelde (iets te laat), Angelina Kuik, Henk Moorlag, Mark Rotmann, 

Alida Schonewille, Richard Bijlholt en Roelf Smit (12) 

1. Opening (stipt om 20.00 uur)  

a. Mededelingen en ingekomen stukken –  

Inmiddels hebben zich 8 Kiwanis afgemeld om met ingang van oktober verder te gaan als 

NUNC (Henk Spelde, Roelf, Simon, Paul, Hasine, Ria, Reinder en Henk Moorlag). Allex 

haakt hier op aan door – onderbouwt met argumenten - mee te delen dat hij stopt als 

Kiwanis per 30/9 maar dat hij niet onmiddellijk toetreedt tot NUNC. 

b. Angelina tijdens ons ‘zomerreces’ getrouwd met Wim. Angelina trakteert de aanwezigen 

vanavond. 

c. Uitnodiging van de Soroptimisten wordt nog een keer onder de aandacht gebrcht. 

d. Interservice: er zijn 5 aanmeldingen van Kiwanis (dat moet en kan beter), 10 van de 

Lions en 2 van de Soroptimisten. Ina bezoekt op 20 september de Soroptimisten en de 

Round Table. Belangrijk is je naam door te geven omdat je wordt geregistreerd bij de 

RDW.  

We sturen nog een separate email maar wat betreft het zittend bestuur zijn de 

toekomstige NUNC mensen van harte uitgenodigd om aanwezig te zijn. Hoewel het 

bestuursjaar eindigt op 30 september is gevoeld het nieuwe bestuursjaar van start vanaf 

de bestuursoverdracht en dat is dit jaar 11 oktober. 

e. We hebben al sinds mei geen toegang tot de ABN Amro rekening omdat we niet hebben 

gereageerd op een brief die ons nimmer heeft bereikt. Lang verhaal kort: we moeten 

een nieuwe bankrekening bij de ABN Amro openen waar ons banktegoed naartoe 

overgemaakt wordt of – nu we toch een nieuwe rekening moeten openen – overwegen 

een rekening bij de Rabobank te openen omdat Angelina onze verbinding met de 

Rabobank is en de bankrekening van de SKA inmiddels ook via de Rabobank loopt. Het is 

even lastig. 

f. Op 22 september a.s. is de invulling aan de toekomstig NUNC mensen. Hun bijdrage 

neem ca. ¾ uur in beslag. We verheugen ons.  

 

2. Notulen vorige vergadering 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 



3. Terugblik bestuursverkiezing. Het was een verkiezing met een leuke opzet wat een mooi nieuw 

bestuur heeft opgeleverd. 

 

4. Terugblik BBQ, huisbijeekomst en kamperen. Positieve feedback op alle genoemde activiteiten. 

Bij het kamperen werden 9 combinaties begroet (17 personen). Het was zwaar, aldus Roelf die 

nog een week bleef om te herstellen, maar voor herhaling vatbaar. 

 

5. Commissies – alleen Kiwanis Sightseeingrun – stand van zaken:  

• Kars Mengerink is speaker. 

• Dick Lukkien maakt zijn opwachting. Hij loopt niet mee maar zal rondom het event zijn 

bijdrage leveren. Exacte invulling wordt nog besproken tussen organisatie en Dick. 

• Mark Rotmann heeft hoofdsponsor Jonker Transport gestrikt. Sponsoring loopt aardig maar 

komt bij een klein deel van de leden neer. Iedereen wordt gevraagd zijn netwerk aan te 

spreken. Alle bijdragen helpen. 

• Volgende week verspreid Erwin Koster het schema voor 30 september en de indeling. 

• Poster is gemaakt door Richard en kan worden beschouwd als sponsoring door hem. 

Iedereen is enthousiast over de opmaak en Richard wordt bedankt voor deze geste. 

• Er zijn 110 aanmeldingen tot nu toe (vorige keer ca. 350 deelnemers). Er zijn nog maar 5 

voor de kidsrun; hier moet wat meer aandacht voor komen. 

• Noodzaak voor eigen verkeersregelaars. Zie ook email Andre en reminder Rutger (red. 

zondag 17 sept 2023 nog een herhaalbericht gestuurd door Ina). 

• De route is gefietst en klopt nog steeds. 

• Angelina adviseert nog een gesponsord bericht via Facebook te verspreiden om zo het 

bereik te vergroten. 

 

6. Stichting Kiwanis activiteiten 

- Gedurende de zomermaanden zijn er 2 donatieverzoeken in stemming gebracht per 

email. Beide verzoeken zijn gehonoreerd. 

- Een verzoek van Stichting het vergeten Kind is door het bestuur van SKA zelf al 

afgewezen omdat het verzoek niet concreet genoeg was. 

- Omdat Henk Moorlag de Kiwanis verlaat is het nodig dat er een Kiwanis zich 

beschikbaar stelt voor de functie van secretaris in het bestuur van SKA. Karin voegt 

toe dat de termijn van Jan en haar volgend jaar ook afloopt. Een ieder die tot het 

bestuur van de SKA wil toetreden, wordt verzocht zich te melden. 

 

7. Ledencommissie  

- Geen mededeling afgezien van het feit dat Alida een bijeenkomst gaat plannen als 

het nieuwe bestuur is geïnstalleerd. 

- Dit is de tweede bijeenkomst van Richard Bijlholt en na zijn 3e bijeenkomst zal 

Richard gevraagd worden of hij zijn aspirant lidmaatschap omzet naar een definitief 

lidmaatschap. 

 

8. Rondvraag en wat er verder ter tafel komt  

- Henk Moorlag heeft van Nationale Pen een reclamepen ontvangen en vraagt zich af 

of wij als club pennen zouden willen bestellen. Reactie: nee, dat doen we niet. 

- Alida vraagt zich af of we nog iets van onze LG, Kees van EE, hebben gehoord. Nee, 

dat is niet het geval. Aanvullend de uitnodiging van het landelijk congres kwam 



tamelijk laat tot ons en we zijn dit jaar niet met een afvaardiging geweest. 

 

9. Sluiting van de vergadering  

10. Wel en wee 

- Erwin heeft goed nieuws: hij is volledig herstelt. 

 


